



Steve Ransohoff
Chief Executive Officer
Film Finances, Inc.

Steve Ransohoff has been with Film Finances for over 30 years. In 2008, he and a partner assumed majority ownership of the company, and he became CEO in 2016. Over the years Ransohoff has been involved in thousands of motion picture and television productions that have been bonded by the company. He has also had an active role in seeking out new business ventures, as well as coordinating the activities with FFI's overseas offices. Ransohoff received his J.D. from San Francisco's Hastings School of Law and began his career in the entertainment division of Loeb & Loeb LLP. He remained there for three years before joining FFI in 1986.

Steve Ransohoff
首席执行官
美国电影金融公司 (FFI)

Steve Ransohoff 美国电影金融公司 (FFI) 工作了三十余年。在 2008 年，他和一个合伙人收购了该公司的大部分股权，并在 2016 年成为此公司的首席执行官。多年来，Ransohoff 参与制作了与公司合作的上千部电影和电视剧。他也一直在积极地寻求新的商业合作，并负责管理 FFI 的海外办事处。Ransohoff 在旧金山的黑斯廷斯法学院获得了法律博士学位，并在 Loeb & Loeb 律师事务所的娱乐法部门开启了他的职业生涯。工作三年后，他于 1986 年加入了 FFI。